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Wczoraj odbyła się konferencja prasowa z udziałem Leandro Paredesa, a

dziś dziennikarze zadawali pytania Łukaszowi Skorupskiemu. Wszystko w

związku z nadchodzącym meczem Empoli-Roma. Oto niektóre pytania z

konferencji.

 

- Bardzo się cieszę, że przyjeżdża zespół, w którym byłem przez dwa lata,

przyjemnością będzie spotkanie wielu byłych kolegów. Mam jednak nadzieję ugrać

dobry wynik, jestem graczem Empoli i muszę zrobić swoje.

 

Postępy?

- Myślę, że spisałem się dobrze, miałem okazje do gry. Jednak oceniać mnie powinni

inni. Na pewno zaufanie, jakie znalazłem w Empoli zrobiło mi dobrze.

 

Przybycie Spallettiego. 

- Śledzę zespół i myślę, że Roma jest silna, przykro mi z powodu Garcii, ale taka jest

piłka. Przybył wielki trener, słyszałem, że jest stąd i sądzę, że będzie to wielki mecz.

 

Empoli?

- Czujemy się tu świetnie, ważną jest dla nas gra, a to idealne do tego miejsce. W

Rzymie jest większa presja, tu jest inaczej. Do maja jestem graczem Empoli, nie

myślę o przyszłości.

 

Nerwy?

- Ten mecz musi posłużyć w odnalezieniu właściwej drogi. Chcemy wrócić na

poziom, na którym byliśmy przed świąteczną przerwą. Wygramy z Romą.
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